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Radny Miasta Krakowa 

Szanowny Pan 

Prof. Jacek Majchrowski 

Prezydent Miasta Krakowa 

 

Interpelacja 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

zwracam się do Pana w sprawie Parku Krakowian, który powstał w 2018 roku w rejonie 
ul. Ptaszyckiego. W ramach bardzo dobrej idei rozwijającej się w naszym mieście, mieszkańcy 
zasadzili kilkaset drzew, które otrzymały tabliczki upamiętniające narodziny dzieci. 
Otrzymałem jednak niepokojące zgłoszenie od mieszkanki, że obecnie w związku z trwającymi 
pracami inwestycyjnymi w rejonie rzeki Dłubni część z tych drzewa zniknęła z Parku. 

 

 
 

Zwracam się do Pana z prośbą o informację czy ww. drzewa zostały wycięte czy 
przesadzone (gdzie i w jakiej ilości) oraz czy zabezpieczone zostały tabliczki z imionami 
Krakowian i gdzie planowane jest ich umiejscowienie. 

 
Z góry dziękuję za odpowiedź na moje pytania. 

 

Z poważaniem 

   Łukasz Sęk 


